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Interpellation till Mathilda Hjelm, ordförande för Socialnämnden, angående
socialförvaltningens ekonomiska förutsättningar för att möta behov hos barn,
ungdomar och deras familjer.

Vänsterpartiet anser att socialtjänsten måste förstärkas för att möta de behov som
barn och unga samt behov hos de mest sårbara grupperna i vår stad.
Socialförvaltningens anställda har tvingats att anpassa det sociala arbetet till
oansvariga ekonomiska ramar i flera år. Underskottet ligger idag på cirka 40 miljoner
kronor.

Vi har fått information om att situationen inom socialförvaltningen är ansträngd och
att det sociala arbetet begränsas av ekonomin. Medarbetarna mår dåligt på grund av
bemötande och beslut som påverkar deras arbetsmiljö negativt.

Socialtjänsten har det yttersta ansvaret för våra medborgare och måste tilldelas
tillräckliga resurser för att utföra sitt uppdrag enligt lagstiftarens intentioner, med god
kvalitet och utifrån den enskildes behov och bästa intresse. Det är viktigt att det finns
förtroende för att de professionella kan arbeta utifrån dessa premisser utan
ekonomiska restriktioner. Organisationen ska anpassas till människors behov och
inte till ekonomiska ramar.

Vi vill ställa följande frågor:

1. Vilka verksamheter har påverkats av besparingar och nedskärningar?

2. Hur har medarbetare och klienter påverkats av budgetunderskottet och
sparkraven inom förvaltningen under det senaste året?

3. Hur skyddas de mest sårbara grupperna i denna verklighet?

5. Vilken kritik har de fackliga organisationerna framfört angående situationen inom
förvaltningen?



6. Hur tänker du agera för att säkerställa en socialtjänst som tar hänsyn till den
enskildes behov och som håller hög kvalitet, både nu och på lång sikt?

7. Vad väljer du i denna situation? Att kämpa för att socialtjänsten ska få tillräckligt
med resurser eller att fortsätta pressa medarbetare att hålla budgeten i balans?

För Vänsterpartiet
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